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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Támogatják a megállapodást?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A Magyar Természetvédők Szövetsége az EU-Mercosur megállapodásról a következőt írja:

„Az  EU-Mercosur  kereskedelmi  egyezmény  egy  lejárt  szavatosságú  XX.  századi
szabadkereskedelmi felfogást tükröz. A bolygónk és a jövő generációk kárára fenn akarja tartani a
végtelen növekedést és fogyasztást egy véges bolygón, a nagyvállalati érdekek oltárán feláldozva a
földi ökoszisztémákat, miközben elfogadhatatlan társadalmi egyenlőtlenségeket gerjeszt.”

Schiffer  András,  korábbi  országgyűlési  képviselő  szerint  pedig  „amennyiben  hatályba  lépne  az
egyezmény,  annak  hatására  jelentősen  növekedne  a  dél-amerikai  mezőgazdasági  termékek
Európába  történő  exportja.  Ez  hátrányosan  érintené  az  európai  gazdákat,  ezen  felül  pedig
egyharmaddal növelné az üvegházhatású gázok kibocsátását. Emellett az Európában betiltott, de a
dél-amerikai  országokban  engedélyezett  növényvédőszerek  bejutása  a  kontinensre  az
élelmiszereken keresztül aláásná az európai élelmiszer-biztonságot.”

Ezzel kapcsolatban kérdezném Miniszter urat:

1. A Mercosur megállapodás miatt  milyen mértékben nőhet meg a hazánkba érkező dél-
Amerikai mezőgazdasági termékek exportja?

2.  A  Mercosur  megállapodás  mennyivel  növeli  az  EU  és  hazánk  üvegházhatású  gáz
kibocsájtását?

3. A Mercosur megállapodást támogatja a kormány?

Válaszát várva.



Budapest, 2021.03.20.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP
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